



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承 (一九八三) 中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Application for S1 Discretionary Places Stage 3 (2024 / 2025) 2024/2025年度中一自行分配學位第三階段申請

(For September 2024)
(二零二四年九月入讀)

Application Period: 索取及遞交申請表日期：

- 9th – 10th July, 2024 (2024年7月9日至10日)
- 9:00 a.m. – 12:00 noon (上午九時至十二時)
- 2:00 p.m. – 4:00 p.m. (下午二時至四時)

Academic Requirement of Applicant:

1. Student should have good result in Chinese, English and Mathematics.
2. Student's Conduct in P5 and P6 should be Grade "B+" or 85 marks above. (if full mark is 100)
3. Come to the school in person during the application period.

成績要求：

1. 中文、英文、數學成績優異。
2. 五年級、六年級之全年操行成績達 B+或以上，如以分數計算，則應有 85 分或以上。(若滿分為 100 分)
3. 於上述之指定時間，申請人親到本校索取/遞交報名表。

Remarks:

1. Applicants will attend a Test (about 15 minutes)
2. Successful applicants will be invited for interview by PHONE
3. Application Fee \$30

註：

1. 申請人需參加一小測驗 (若十五分鐘)
2. 被列考慮之申請將以電話通知面試日期及時間
3. 報名費 \$ 30



**Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College**

保良局羅傑承 (一九八三) 中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Submit your form with the followings

交表須知

Applicants must submit the form with the following documents on or before 4:00 p.m. on 10th July 2024.

申請人須於 2024 年 7 月 10 日下午 4:00 前填妥表格並連同下列文件交回

1. The original and photocopy of P5 and P6 school reports
小五、小六成績表正本及影印本
2. The original and photocopy of Birth Certificate or Hong Kong Identity Card
身份證或出生證明書正本及影印本
3. The original and photocopy of “School Admission Slip”
「派位證」正本及影印本
4. The original and photocopy of Awards and Certificates if any
其他獲頒發之獎狀或證書之正本及影印本
5. One recent photo
近照壹張